
REFERAT FRA MØDE I GISTRUP SAMRÅD ONSDAG DEN 8. JANUAR 2020 KLOKKEN 17.00-19.05 

Deltagere: Lisbeth Jensen 

 Sisse Brink Valentin 

 Ole B. Jensen 

 Sverre Wognsen 

 Birgitte Gregersen 

 Jan Olesen 

 Kjeld Mølbæk 

Ad. pkt. 1: Godkendelse af dagsorden 

 Den udsendte dagsorden blev godkendt 

Ad. pkt. 2: Opfølgning på sidste møde 

Hjemmesiden er nu i gang og der er lagt referater fra møder med mere ind. Efter en 

kort diskussion var der enighed om, at tidligere fremsendte indsigelser og andre 

relevante dokumenter skal placeres i et arkiv på den nye hjemmeside. Der er ikke 

endnu sendt en ansøgning til ”Microsoft Teams” for at få del i det nye interne 

kommunikationsprogram. 

Sverre skriver ud til medlemsforeningerne – via Jan Olesen – for at få etableret en 

arbejdsgruppe omkring en MTB-bane udenfor den fredede del af Lundby Bakker. 

Mødet omkring kunstgræsbaner blev ikke et åbent møde og enden på det hele er, at 

der dags dato ikke er et reelt alternativ til kunstgræs med plastikgranulat. 

Ad. pkt. 3: Planlægning af borgermøde  

Der er udarbejdet en invitation og den sættes op i butikkerne i kommende weekend 

når der er kommet et mærke på med tilmelding. Netop omkring tilmeldingen har Jan 

Olesen gang i ”nem tilmelding” så det skulle gerne køre inden weekenden. 

 Det blev på mødet aftalt, at der købes porcelænstallerkener i IKEA og knive og gafler 

kan lånes på Gistrup skole. Jan har sørget for at maden leveres og han sørger også for 

drikkeglas samt servietter med mere. Der skal sættes borde op med mere og alle 

mødes derfor omkring kl. 15.30-16.00 for at blive klar i god tid. Som aftalt har Jan 

fået LKB-Gistrups gymnastikafdeling til at sørge for et legeland til børnene og der 

vises også ”Disney-show” 

 Formanden byder velkommen og gennemgår kort aftenens program inden der rettes 

en tak til gymnasterne for at aktivere børnene og en tak til de mange fremmødte for 

at komme en fredag aften. Omkring byudviklingsplanen sørger Sisse for en kasse til 



at smide forslag eller ændringer til byudviklingsplanen i, således de i givet fald kan 

medtages i en indsigelse inden den 21. februar 2020. Endelig tager Ole kontakt til 

planlægger Anna Rodil for at orientere lidt om aftenens forløb. 

 Workshoppen indledes med en kort gennemgang af ”Gateway-projektet” specielt 

med henblik på Kulturhuset og Hans Maigaard inviteres af Lisbeth Jensen. Sverre 

laver sedler til fordeling af folk ved de seks borde med workshops og Ole B. Jensen 

holder øje med tiden og at der er gang i diskussionerne ved de enkelte borde. Alle 

øvrige medlemmer af bestyrelsen har ansvaret for at tage notater ved de enkelte 

borde og som en afrunding af emnet forelægges resultaterne fra de enkelte borde – 

inden Ole runder af. 

Ad. pkt. 4: Byudviklingsplanen 

 Denne behandles på mødet den 3. februar ved at samle op fra borgermødet og 

derudover skal forslaget til kommunens kulturpolitik drøftes på næste møde. I 

fortsættelse heraf kontakter Birgitte vores lokale Claus Svenstrup, der gør det med 

kultur. 

Ad. pkt. 5: Mødekalender for 1. halvår 2020 

 Efter visse genvordigheder med fyldte kalendere hos syv personer blev aftalt: 

 Møde 3.02.20 kl. 17.00 

 Møde 4.03.20 kl. 17.00 

 Generalforsamling 24.03.20 kl. 19.00 i Gistrup Idrætscenter 

 Møde 15.04.20 kl. 19.30 

 Møde 12.05.20 kl. 19.00 

 Møde 3.06.20 kl. 19.30 

Ad. pkt. 6: Eventuelt 

 Jan Olesen får bekræftet, at bevilling fra AKA på godt 30.000 kroner er blevet 

overført til i år – det burde være tilfældet. 

 

Gistrup, den 8. januar 2020 

Kjeld Mølbæk 


